

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR ~~RESTRICTED~~
LES TARIFS DOUANIERS L/3046/Add.3
ET LE COMMERCE 24 December 1968
Limited Distribution

Original: English/
anglais

ARTICLE XIX - AUSTRIA

Action on Oilcakes

Restoration of Concession

The following communication, dated 19 December 1968, has been received from the permanent representative of Austria.

I have the honour to refer to document L/3046 of 22 July 1968 concerning the introduction of an import duty of Austrian Schillings 50.- per 100 kilograms on the Austrian tariff item No. ex 23.04 (oilcake).

I am instructed to inform you that the above mentioned import duty will be eliminated with effect from 1 March 1969.

ARTICLE XIX - AUTRICHE

Mesure concernant les tourteaux

Rétablissement d'une concession

Le représentant permanent de l'Autriche a fait parvenir au Directeur général la communication suivante en date du 19 décembre 1968.

J'ai l'honneur de me référer au document L/3046 du 22 juillet 1968 concernant l'institution d'un droit à l'importation de 50 schillings autrichiens par 100 kilogrammes sur les produits de la position ex 23.04 (tourteaux) du tarif autrichien.

Je suis chargé de porter à votre connaissance que le droit susmentionné sera supprimé à compter du 1er mars 1969.